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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2018      § 28-43 
 

Tid: Tisdagen den 27 mars 2018  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-04-04 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
 Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Thomas Forre (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Joseph Zamani (S) 

Bwar Mert (V) 
Andreas Berglöf (M) 

Mathias Mellgren (C)  
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§ 38 

Trygghetsöversyn av Stockholms stads motionsspår -  rapport från 
genomförd översyn 
Dnr 08.01.02/272/2017                        
 

BESLUT 
 
Idrottsnämnden godkänner redovisad trygghetsöversyn av Stockholms stads motionsspår. 

 

Ärendet 

 
På uppdrag av idrottsnämnden fick förvaltningen i uppdrag att under 2016 utföra en 

trygghetsöversyn av Stockholms stads motionsspår. Utgångspunkten har varit att göra en 

översyn av de motionsspår som finns omnämnda på stockholm.se samt i Stockholms idrotts- 

och friluftskarta. Fokus har varit den upplevda tryggheten i stadens elbelysta spår men i 

samband med översyn och platsbesök har övriga fakta och intryck inhämtats, såsom kring 

faciliteter, anslutningsvägar, underlag samt om spåren kan vara lämpliga som skidspår 

vintertid.  

 

Trygghetsöversynen ger vid handen att underhållsbehovet generellt är stort. I många fall 

saknas helt spårkartor, spår- och avståndsmarkeringar eller årlig tillsyn. Ett stort behov av 

årlig tillsyn som inkluderar slyröjning samt bättre information och att belysningen är hel är 

grundläggande funktioner som behöver säkerställas. 

 

Totalt kan dock konstateras att motionsspåren redan i dag går genom fantastisk natur och alla 

har potential att med något utökade resurser nå upp till en mycket god standard. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

I tjänsten  Erik Odenlid 


